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ĒTIKAS KOMISIJAS SĒDES  PROTOKOLS 
Ķekava 

 

 

2024. gada 30.maijā 

Attālināta sanāksme. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 14:20 

 

Sēdes vadītājs – Ētikas komisijas priekšsēdētājs, domes deputāts Andris Ceļmalnieks, 

Protokolētāja - Administratīvās pārvaldes arhīviste Antra Liepiņa 

Sēdē piedalās:  

Komisijas locekļi:  

Ķekavas novada domes priekšsēdētāja pirmais vietnieks Andris Vītols, 

Ķekavas novada domes deputāte Ineta Romanovska, 

Ķekavas novada domes deputāte Kristīne Hāze, 

Ķekavas novada domes deputāte Elīna Rasnace. 

 

Darba kārtībā:   

1. Par deputāta Andra Vītola veikto komunikāciju sociālajos tīklos. 

2. INFORMATĪVS - par saņemto iesniegumu no Ķekavas novada iedzīvotājiem par 

23.05.2024.g. tikšanās norisi ar Ķekavas novada domes priekšsēdētāja vietnieku Gati Līci. 

 
 

1. Par deputāta Andra Vītola veikto komunikāciju sociālajos tīklos. 

 

Par jautājumu ziņo Andris Ceļmalnieks: 

A.Ceļmalnieks informē, ka 22.03.2024.g. saņemtā iedzīvotājas vēstule ir izskatīta un izvērtēta 

iepriekšējā komisijas sēdē. Tāpat ir uzklausīts A.Vītola viedoklis par sarakstes attīstības gaitu un 

izskatīts viņa paskaidrojums. 

 Ņemot vērā abu iesaistīto pušu skaidrojumus, tika sagatavots lēmuma projekts “Par 

deputāta komunikāciju tīmekļa vietnē” un nosūtīts visiem komisijas locekļiem iepazīties. 

A.Ceļmalnieks vēlas zināt komisijas locekļu viedokli par sagatavoto lēmuma projektu, vēršot 

uzmanību  uz 4.punktā norādīto informācijas izklāstu. Komisijas locekļi piekrīt, ka minētā 

informācija ir objektīva un sagatavotais lēmuma projekts jāatstāj esošajā redakcijā. 

 Lai pilnveidotu un uzlabotu domes deputātu un pašvaldības amatpersonu izpratni par 

ierakstiem sociālajos tīklos un pamatojoties uz lēmumprojekta konstatējošajā daļā norādīto 

informāciju, A.Ceļmalnieks  aicina komisijas locekļus balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Kristīne 

Hāze, Elīna Rasnace), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – Andris Vītols,  

Ētikas komisija nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu, un, iesaistot pašvaldības Sabiedrības informēšanas un 

mārketinga nodaļu, organizēt izglītojošu pasākumu deputātiem un pašvaldības amatpersonām par 
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amatpersonas statusam atbilstošu komunikācijas saturu, veidu un stilu sociālajos tīklos, par prasmi 

un veidu, kā nodalīt privātpersonas ierakstus no amatpersonas komentāra. 

 

Lēmuma projekts pielikumā  

 
*Ētikas kodeksa 66.5.apakšpunkts nosaka, ka ētikas komisijas lēmumiem ir ieteikuma raksturs 

 

2. INFORMATĪVS - par saņemto iesniegumu no Ķekavas novada iedzīvotājiem par 

23.05.2024.g. tikšanās norisi ar Ķekavas novada domes priekšsēdētāja vietnieku Gati Līci. 

 

Par jautājumu ziņo Andris Ceļmalnieks: 

A.Ceļmalnieks informē, ka ar saņemto iedzīvotāju vēstuli komisijas locekļi ir iepazinušies, un arī 

ir saņemts rakstisks deputāta G.Līča skaidrojums. Gan G.Līcis, gan iesnieguma autors (M. B.) ir 

izteikuši lūgumu piedalīties Ētikas komisijas sēdē.  

Lai risinātu radušos konflikta situāciju, komisijas locekļi vienojas, ka jāuzklausa abas 

iesaistītās puses klātienē, sarunu procesā.  

I.Romanovska uzskata, ka radušās situācijas iemesls ir uz emocijām balstīts dialogs. Deputātam – 

pārstāvot novadu ir jāsavaldās un jāseko līdzi sevis izteiktajiem epitetiem. Bez tam, viņa norāda, 

ka bieži vien sarunas gaitā, cilvēki uztver informāciju, ko viņi grib dzirdēt – izraujot to no 

konteksta, tāpēc būtu pareizi, ka abas puses tiktu uzklausītas vienlaikus. 

I.Romanovska uzsver, ka daudzi Baldones iedzīvotāji ļoti “sāpīgi” uztver šo novadu apvienošanas 

situāciju, tāpēc pašvaldības pārstāvjiem jābūt uzmanīgiem komunikācijā. Viņa iesaka, ka turpmāk, 

šādu jautājumu risināšanā, vadībai būtu jādeleģē divi pārstāvji, lai nesaprašanās gadījumos, otrs 

būtu liecinieks. Arī K.Hāze tam piekrīt. 

A.Ceļmalnieks norāda, ka izlasot abu pušu skaidrojumus var redzēt pretrunas, tāpēc tas ir loģisks 

risinājums uzklausīt abus vienlaikus. 

Komisijas locekļi vienojas, ka nākošajai Ētikas komisijas sēdei jānotiek klātienē,  2024.gada 

7.jūnijā, laika posmā no plkst.11:00. Par norises vietu un precīzu norises laiku tiks savlaicīgi 

paziņots. 

Sēde slēgta plkst. 15:00 

Sēdes vadītājs:            (PARAKSTS1) Andris Ceļmalnieks, 

  

Sēdes dalībnieki:         (PARAKSTS2) Andris Vītols, 

    (PARAKSTS3) Ineta Romanovska, 

    (PARAKSTS4) Kristīne Hāze, 

(PARAKSTS5) Elīna Rasnace. 

  

Sēdes protokolētāja:  (PARAKSTS6)  Antra Liepiņa 

 

 

 
1-6 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  

SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


